
Extrastämma 2024-08-24  

Västervall Ekonomiska Förening 

 
Fört vid mötet med fritidsområdet Västervalls medlemmar 

lördagen den 24 augusti kl. 14:00 på dansbanan Västervall 

Halmstad.  

 

Närvarande: Drygt 50 medlemmar deltog vid denna 

extrastämma.  
 

Mötets öppnande: 

Ordförande Ulf Karlsson hälsar alla välkomna till extrastämma 

augusti 2024.  

 

Fastställande av extrastämmans dagordning: 

Mötet godkänner årsmötets förslag till dagordning. 

 

Fastställande av röstlängd: 

Mötet fastställer röstlängden.  

 

Val av 2 justerare tillika rösträknare: 

Christer Karlsson, Magnus Nyström.  

 

Fråga om kallelse till extrastämmans möte har skett i behörig 

ordning: 

På fråga om mötet var utlyst i behörig ordning, svarades JA.  

 

Beslut om den förhöjda avgiften p.g.a. taxeringsvärdet:  

Har höjts med drygt 38 %, 112,9 milj. är nuvarande 

taxeringsvärde. Fastighetsskatten höjs med 1215 kr/stuga.  

Medlemmarna röstar JA för att betala höjningen i september med 

1215 kr för 2024.  

 

Övrig information från styrelsen:  

Sopsorteringen - vi ska bli bättre med sorteringen, matavfall ska 

läggas i gröna påsar och inte hällas direkt i kärlen, vi kommer få 

straffavgifter annars. Alla måste se till att locken är stängda för att 

inte fåglar eller råttor ska dra ut våra sopor. Alla andra sopor som 

vi inte har sortering på ska till återvinningsstationen.  

Pantpåse hänger vid sidan, 5 säckar så här långt har kommit in. 

Nytt staket är gjort runt sopsorteringen, tack till alla som hjälpte 

till!  

 



 

Ett stort tack till festkommittén som ordnat mycket trevligt i 

sommar! 

Tåget, problem med att få chaufförer till att köra. Önskemål om 

personer som kan köra till nästa sommar, anmäl er gärna. 

Råttor, stugägare kan ringa sitt försäkringbolag för att få fällor 

som man kan ställa ut.  

Upphittade nycklar, finns listor över nycklarna så kontakta 

styrelsen om man hittar nycklar.  

Årsmöte 2025, skicka in motioner i god tid.  

 

Övriga frågor: 

Tåget, schema önskas när tåget ska gå till 2025. Önskemål om att 

vi får in ett antal personer som vill köra och ha lite ansvar för att 

det körs. En utbildning på hur tåget fungerar kommer ske när vi 

får in namn på chaufförer. Tåget är försäkrat som ett turisttåg.  

Dansbanan får man hyra till kl. 23:00, tanken är att stugor runt 

omkring inte ska få för mycket störmoment sent på nätterna. Det 

som arrangeras av festkommittén har dispens.  

Återigen, maxhastighet är 10 km inom området!! 

 

Extrastämman avslutas. 

Ordförande förklarade mötet avslutat.  

 

 

Vid protokollet:    Justeras: 

 

 
 
-------------------------------------   -------------------------------------- 

Henrietta Roolf Rehn   Ulf Karlsson 

 

Justeras:    Justeras: 

 

 

---------------------------   --------------------------- 

Christer Karlsson   Magnus Nyström 


